
Protokół Nr XVII/15

z XVII sesji  Rady Miejskiej, która odbyła się 15 października 2015r. w sali  Nr 4
Urzędu Miejskiego w Pabianicach, ul. Zamkowa 16.
    
Stan radnych – 23.
Obecnych – 22 (zał. Nr  1)
                                 
Ad.1
Przewodniczący Rady  Andrzej  Żeligowski -otworzył  o  godz. 12.00  XVII  sesję
Rady Miejskiej  w Pabianicach zwołaną na wniosek Prezydenta.  Porządek obrad
(zał. Nr 2). Powitał Radnych, Prezydenta z jego najbliższymi współpracownikami
oraz pozostałych zaproszonych gości.

Ad.2
wskazanie projektów do głosowania imiennego- nie było

Ad.3
Do  Komisji  Uchwał  i  Wniosków  zaproponowano  radnych:  Adam  Kaczorowski,
Bożenna Kozłowska, Zofia Kriger- Kozłowska.

Głosowanie: za przyjęciem składu– 20, przeciw- 0, wstrzymało się -0. Przyjęto.

Projekty uchwał choć bez opinii komisji były przez radnych analizowane we wtorek.

Glosowanie „en bloc” za wyrażeniem zgody nad procedowaniem nad uchwałami
bez opinii komisji: za przyjęciem – 19, przeciw- 0, wstrzymało się -0. Przyjęto.

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz- ten komplet uchwał  dotyczy jednej sprawy
tj.  wyjścia  z  programu  naprawczego,  Prezydent  podkreślił,  że  tylko  dzięki
współpracy  w  Radzie  i  Zarządzie  miasta  możliwa  jest  propozycja  wyjścia  z
programu naprawczego. Jest to ważna i trudna decyzja, dość skomplikowana ze
względu na procedury. Będzie to trwało do 31.03.2016 r. pozwoli to na normalne
funkcjonowanie  miasta,  trzeba  będzie  szczegółowo  analizować  wydatki  miasta.
Będzie możliwe rozpoczęcie inwestycji.

Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski - każdą uchwałę głosujemy osobno.

Radny  Piotr Różycki - wniosek formalny o utworzenie komórki organizacyjnej w 
urzędzie do  pozyskiwania zewnętrznych pieniędzy, zobowiązujemy aby 
bezpośredni nadzór  nad tą jednostką sprawował Prezydent.

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz- w najbliższym czasie nastąpi 
reorganizacja urzędu i będzie powołanie zespołu dot pozyskiwania twardych 
projektów w składzie 3 osobowym. Schemat jest przygotowany, naczelnicy 
dopracowują i będzie zarządzenie prezydenta.

1



Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski- radny złożył wniosek- Prezydent 
odpowiedział, może na piśmie odpowiedź.

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz- schemat na piśmie będzie odpowiedzią.

Ad.4
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w   sprawie  zmiany
Uchwały  Nr  LXIV/770/10  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  z  dnia
20 kwietnia 2010 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych - proj. nr 1     (zał. Nr
3 ).
W związku z przesunięciem spłaty  obligacji w wysokości 1.400.000 zł  z 2015 r na
2019 r.  i  z 2016 r. na 2020 r. w wysokości 1.300.000 zł  dokonuje się zmiany
zapisów  w  Uchwale  Nr  LXIV/770/10  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  z  dnia  20
kwietnia  2010  roku  w  sprawie  emisji  obligacji  komunalnych.  Powyższe  zmiany
spowodują  wypełnienie wskaźników z art. 243 ustawy o finansach publicznych w
2016 r. i  wyjście Gminy Miejskiej Pabianice z Programu Naprawczego.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–21,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XVII/190/15 (zał. Nr 4).

Ad.5
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w   sprawie   zmiany
Uchwały  Nr  VI/38/15  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  z  dnia
29 stycznia 2015 roku w sprawie uchwalenia budżetu miasta Pabianic na 2015 rok
- proj. nr 2     (zał. Nr 5).
W związku z potrzebą wyjścia z Programu Naprawczego w 2016 r. konieczne są do
przeprowadzenia  zmiany  w  planie  budżetu  w  2015  r.  Przygotowany  projekt
dotyczący emisji obligacji  w 2015 r. w wysokości 4.800.000 zł z przeznaczeniem
na spłatę raty pożyczki z budżetu państwa z 2016 r. oraz przesunięcie w latach
spłaty wcześniej  zaciągniętych obligacji  w wysokości  1.400.000 zł   z  2015 r na
2019 r.  i w wysokości 1.300.000 zł  z 2016 r. na 2020 r. powoduje zmianę zapisów
w Uchwale Nr VI/38/15 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 29 stycznia 2015 r. w
sprawie uchwalenia budżetu miasta Pabianic na 2015 r.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–21,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XVII/ 191 /15 (zał. Nr 6).

Ad.6
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w   sprawie   emisji
obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu - proj. nr 3   (zał. Nr 7).
Niniejsza  uchwała  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  stanowi  formalny  początek  i
podstawę prawną procedury uruchamiania emisji  obligacji  komunalnych w trybie
emisji niepublicznej. Obligacje komunalne to papiery wartościowe emitowane przez
jednostkę  samorządu  terytorialnego.  Jednostka  samorządowa  otrzymuje  od
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nabywców obligacji środki pieniężne, natomiast sama jest zobowiązana do zapłaty
obligatariuszom odsetek i wykupu obligacji po określonym czasie. Emisja obligacji
ma na celu pozyskanie środków pieniężnych na spłatę wcześniej  zaciągniętego
zobowiązania z tytułu zaciągniętej pożyczki. 

Obligacje komunalne w swej istocie spełniają funkcję kredytu, jednak są dla Miasta
bardziej  korzystne niż tradycyjny komercyjny kredyt  bankowy.  Wynika to przede
wszystkim z uwagi na ich elastyczność. Instrument ten daje możliwość określenia
takich  terminów  wykupu  (spłaty  kapitału),  które  zapewniają  bezpieczeństwo  w
zakresie  płynności  finansowej  budżetu.  Niniejsza  uchwała  Rady  Miejskiej  w
Pabianicach  w  sprawie  emisji  obligacji  określa  ogólne  warunki  emisji.  Uchwała
określa  m.  in.  wielkość  emisji,  podział  na  transze  i  serie,  długość  życia
poszczególnych  obligacji,  sposób  emisji.  Ogólne  określenie  warunków  emisji
obligacji  jest  niezbędne  w  celu  przeprowadzenia  negocjacji  w  sprawie  wyboru
agenta  emisji  obligacji,  czyli  podmiotu,  który  będzie  organizatorem,
depozytariuszem i gwarantem emisji.  Uchwała ta określa przedmiot zamówienia,
zakreślając równocześnie granice, w których oferenci mogą przygotowywać swoje
oferty. Po wybraniu agenta emisji, zostanie podpisana umowa z agentem emisji.
Emisja  obligacji  komunalnych  zapewnia  środki  niezbędne  dla  dalszego
funkcjonowania i rozwoju Miasta.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–21,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XVII/ 192 /15 (zał. Nr 8).

Ad.7
Skarbnik Miasta Anna Łosiak przedstawiła projekt uchwały w   sprawie  
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Pabianice na lata 2015-
2021- proj. nr 4   (zał. Nr 9).
Aktualizacja WPF na lata 2015-2021 stanowi obowiązek ustawowy. Przygotowana

zmiana  uchwały wynika z złożonego projektu dotyczącego emisji obligacji przez

Miasto  Pabianice  w  wysokości  4.800.000  zł.  Podlegać  one  będą  wykupowi  w

latach: 

2019 r. - 1.500.000 zł 

2020 r – 1.500.000 zł 

2021 r. - 1.800.000 zł 

Ponadto w celu zapewnienia płynności finansowej budżetu dokonano przesunięcia

wykupu obligacji z 2015 r. w wysokości 1.400.000 zł  na 2019 r 

z 2016 r. w wysokości 1.300.000 zł  na 2020 r.   
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Szczegółowe wyjaśnienie zmian obrazuje załącznik nr 2 - „Objaśnienia przyjętych

wartości do WPF Gminy Miejskiej Pabianice”.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–19,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XVII/193 /15 (zał. Nr 10).

Ad.8
Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski przedstawił projekt  uchwały    w sprawie
wyboru ławników (zał. Nr 11).
Na radzie  spoczywa obowiązek ustawowy wyboru  ławników na kadencję  2016-
2019 w głosowaniu  tajnym.

Radna Joanna Kupś –przedstawiła protokół z zespołu ławników ( zał. Nr 12).

Zaproponowano powołanie Komisji Skrutacyjnej: 
Radna  Bożenna  Kozłowska  –  zgłosiła   Tadeusza  Feliksińskiego-  radny  wyraził
zgodę.
Radna Grażyna Wójcik zgłosiła  Krzysztofa Hile, radny- nie wyraził  zgody.
Radny Piotr Różycki-zgłosił Roberta Dudkiewicza- radny wyraził zgodę.
Radny Antoni Hodak- zgłosił Monikę Cieślę- radna wyraziła zgodę.

Głosowanie: za przyjęciem składu -21, przeciw-0, wstrzymało się – 0. Przyjęto.
Komisja ukonstytuowała się, przewodniczącym został Tadeusz Feliksiński. który
 przedstawił zasady głosowania ( zał. Nr 13)

Przystąpiono do przeprowadzenia wyborów. Po zakończeniu Komisja Skrutacyjna
przystąpiła do policzenia głosów.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski-  zaproponował  przejść  do  kolejnego
punktu 9, w tym czasie Komisja Skrutacyjna  przygotuje wyniki.

Ad.9  
Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski przedstawił projekt  uchwały    w sprawie
powołania  komisji  doraźnej  do  dokonania  zniszczenia  zgłoszeń  kandydatów na
ławników.  (zał. Nr 14).

Zgodnie z § 5. 1. Rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 9 czerwca 2011 

r. w sprawie sposobu postępowania z dokumentami złożonymi radom gmin przy 

zgłaszaniu kandydatów na ławników oraz wzoru karty zgłoszenia  Kartę wraz z 

dokumentami, o których mowa w art. 162 § 2—4 ustawy, podmiot zgłaszający 

kandydata na ławnika lub kandydat, który nie został wybrany na ławnika, odbiera w 

terminie 60 dni od dnia przeprowadzenia wyborów. W przypadku nieodebrania 

dokumentów, o których mowa w ust. 1, podlegają one zniszczeniu przez komisję
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 powołaną przez radę gminy w terminie 30 dni po upływie terminu, o którym mowa 

w ust. 1.

Ustalono skład komisji doraźnej w osobach: Joanna Kupś, Antoni Hodak, Jarosław
Lesman.

Głosowanie: za przyjęciem uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej : za –18,
przeciw-0, wstrzymało się -0. Podjęto uchwałę Nr XVII/195/15 (zał. Nr 15).

Ponownie Ad.8
Komisja Skrutacyjna przedstawiła wyniki głosowania. Naczelnik Arkadiusz Bujacz
odczytał protokół (Zał. nr 16 ). Karty do głosowania (Zał. nr 17 )
Podjęto uchwałę Nr XVII/194/15 w sprawie wyboru ławników (zał. Nr  18).

Ad .10
Załącznik Nr 19 – płyta CD
Załącznik Nr 20 -teczka Komisji Uchwał i Wniosków.
Załączniki   do wglądu w Biurze Rady Miejskiej  w Pabianicach ul.  Zamkowa 16,
pokój 31.

Przewodniczący Rady  Andrzej Żeligowski – o godz 14.00 zamknął XVII sesję Rady
Miejskiej w Pabianicach.

Protokółowała:                                                               Przewodniczył:

Monika Ludziejewska                                                 Andrzej Żeligowski
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